
Anna Haava nim Pala Kooli hoolekogu koosoleku protokoll

Koosoleku toimumise aeg ja koht: 1.10.2024 Pala kooli õpetajate tuba
Koosoleku algus- ja lõpuaeg: 18:30 – 20.30
Koosoleku juhataja: Annika Oras 
Koosoleku protokollija: Annika Oras 
Koosolekust osa võtnud hoolekogu liikmed: Andres Tarto, Merlis Saar, Meelis Mõisa, Liina 
Ainsalu, Signe Teras, Merlis Saar, Kadi Mitt, Taavi Pirk, Annika Oras
Koosolekult puudunud hoolekogu liikmed: Asso Raudmäe, Anna-Liisa Oras
Kutsutud: direktor Mairi Mandel

Päevakord:
1. Uue hoolekogu nimekirja kinnitamine. Liikmeid 11 ja kõik huvirühmad on esindatud. 

Hoolekogu uus liige – Kadi Mitt. Esindab lasteaia keskmise rühma lapsevanemaid. 
Otsus: Hoolekogu nimekiri on kinnitatud. 

2. Uue esimehe valimine. Ettepanek, et esimeheks hakkab Kadi Mitt. 
Otsus: Kadi Mitt on nüüs hoolekogu esimees. Protokollija on edaspidi Annika Oras

3. 2023/2024 tegevusplaani ülevaatamine ja täiendamine. Kõik punktid on üle käidud ja 
otsustatud, mis on lõpetatud ja mis läheb järgmise õppeaasta tegevuskavasse. 

4. Uudised koolis: 
- uus HEV koordinaator on sügisest Triin Rannamaa, uus majandusjuhataja on Krista 

Vadi,  Elsa läks pensionile peale 25 aastat töötamist, uus füüsikaõpetaja on Kadri Tinn, 
kes teeb ka robootikaringi ja loodusteaduste ringi. Peale 30-aastast töötamist koolis läks 
pensionile Monika Nõmm. 

- Ringid sel aastal: rahvatants kuni 9-ndani, Unicorn Squad teadusring, rahatarkus, 
pärimusring, korvpall, sulgpall ja jõusaal jne. 

- 1.nov lähevad kõik valla kooli õpetajad Varale koostööd arutama ja õppima. 
- Kooli ventilatsioon sai korda. Pool kooli sai ka vihmaveetoru. Lasteaias tehti suvel 

lastevanemate poolt remont: põrand, seinad, aknalauad, liistud. Välialal on tehtud 
loodusklass Anna-Liisa Krummi juhendamisel, lisaks peenrad jms.  

- Lasteaias on nüüd uus toitlustamise süsteem – igale rühmale oma anum toiduga. 
- Tundide vaheajad on koolis muutunud. 5 minuti asemel 10. Koolipäev on muutunud 

pikemaks, aga samas on aega vahetunnis rohkem puhata.  
5. Kooli eelarve arutelu. 

Lasteaias: teise rühma remont, koridori remont lasteaias, liiklusväljaku korrastamine, uus 
aed. 
Koolis: võimla terrassi korrastamine

6. Mobiilide kasutamine koolis. Võivad kasutada enne esimest tundi, pikas vahetunnis ja peale 
kooli. Kui jäävad tunnis vahele, siis võetakse telefon ära ja saad päeva lõpus tagasi juhiabi 
kabinetist. Hetkel otsustas hoolekogu, et ei hakka seda eraldi piirama, kui õpetajad suudavad 
seda koolis hallata. 

7. Muud teemad: 
- Lasteaia bussitransport – kas saaks seda taastada? Siin on küsimus selles, et lasteaialaps 

tuleb anda siis otse vanemale üle. Bussijuht ei saa last kuskil teeotsas lihtsalt maha 
panna. See teema jäi praegu lahenduseta. Kui tuleb mõni hea mõte, saab seda edaspidi 
uuesti arutada.  

- Lasteaia jõulupidu 17.detsembril ja koolis 19.detsembril
- Arvuteid on koolil puudu. Mairi suhtleb Fred Juusega ja uurib, kas Playtechil jääb mõni 

arvuti üle. 



Uus hoolekogu koosolek toimub lasteaias, et saaksime ka näha uusi remonditud ruume ja õueala. 
Kuupäevaks on 19.novembril kell 18.00. 

Koosoleku juhataja ja protokollija                                                                

/allkirjastatud digitaalselt/                                                       
Annika Oras    
hoolekogu ase-esimees                                                                        


